

**No. 8940. Multilateral**

AGREEMENT CONCERNING THE INTERNATIONAL CARRIAGE OF DANGEROUS GOODS BY ROAD (ADR). GENEVA, 30 SEPTEMBER 1957 [*United Nations, Treaty Series, vol. 619, 641 and 731, I-8940.*]

ACCESSION

**Georgia**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:  
19 September 2016*

*Date of effect: 19 October 2016*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 19 September 2016*

**N° 8940. Multilatéral**

ACCORD RELATIF AU TRANSPORT INTERNATIONAL DES MARCHANDISES DANGEREUSES PAR ROUTE (ADR). GENÈVE, 30 SEPTEMBRE 1957 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 619, 641 and 731, I-8940.*]

ADHÉSION

**Géorgie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 19 septembre 2016*

*Date de prise d'effet : 19 octobre 2016*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 19 septembre 2016*

PROTOCOL AMENDING ARTICLE 14 (3) OF THE AGREEMENT OF 30 SEPTEMBER 1957 CONCERNING THE INTERNATIONAL CARRIAGE OF DANGEROUS GOODS BY ROAD (ADR). NEW YORK, 21 AUGUST 1975 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1394, A-8940.*]

PROTOCOLE PORTANT AMENDEMENT DE L'ARTICLE 14, PARAGRAPHE 3, DE L'ACCORD DU 30 SEPTEMBRE 1957 RELATIF AU TRANSPORT INTERNATIONAL DES MARCHANDISES DANGEREUSES PAR ROUTE (ADR). NEW YORK, 21 AOÛT 1975 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1394, A-8940.*]

ACCEPTANCE

**Georgia**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:  
19 September 2016*

*Date of effect: 19 October 2016*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 19 September 2016*

ACCEPTATION

**Géorgie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 19 septembre 2016*

*Date de prise d'effet : 19 octobre 2016*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 19 septembre 2016*